

TUYỂN DỤNG 招聘

NHÂN VIÊN NGÂN HÀNG 銀行人員

Ngân hàng Hua Nan Commercial Bank, Ltd – chi nhánh TP. Hồ Chí Minh đang có nhu cầu tuyển dụng vị trí Nhân viên Ngân hàng, chi tiết như sau: 華南商業銀行胡志明市分行正在招聘銀行人員,明細如下:

Benefit:

According to the bank policy 根據銀行政策

Responsibility:

Experience in banking operation (Inward & Outward Remittance, Cash Deposit & Withdrawal, Account Opening and Customer Services tasks).

有銀行業務經驗(例如:現金存款、提款,匯兌、匯出、匯入業務,開戶和客服等業務)。

Handling banking operation and others task will be assigned and discussed during interview.

處理銀行業務和其他有關業務將會在應聘面試過程中詳細討論。

Requirements:

+ University graduated in Economics, Banking, Accountant & Auditing, Laws or Foreign Language University graduated.

已在各所大學經濟、銀行、財政、會計-審計、法律或外文畢業。

+ Minimum 01 - 03 years' experience in banking operation tasks, fresh graduated also welcome for our bank's recruitment.

有01至03年銀行業務經驗,剛畢業者也歡迎應聘本行招聘。

+ Good communication.

有良好、流利溝通能力。

+ Good command in Chinese and/or English, can write and speak Chinese (Mandarin) is preferable.

有良好的中文和/或英文聽、說、寫能力,能流利聽、說、寫中文者優先。

+ Good command in computer skills.

熟練電腦操作、電腦有關作業能力。

+ Good sense of team work, initiative, willing to learn, hardworking and responsibility.

有良好的團隊合作精神,熱心工作、有責任和有願意學習精神。

+ Ability to work under high pressure.

能接受工作壓力。

Interested candidates please send Application together with graduated degrees/certificates, job application letter, Curriculum Vitae attached photograph in Chinese (Mandarin) or English. Email address: sammy.lin@hncb.com / quochung@hncb.com

對華南銀行招聘有興趣者,請發送中文或英文職業申請書、履歷表及畢業文憑。Email address: <u>sammy.lin@hncb.com</u> / <u>quochung@hncb.com</u>

Only short-listed candidates will be notified. Please do not contact via telephone. Thank you!

只有符合本行的初步要求和入圍者將會收到我們的通知。請勿來電詢問、聯絡。謝謝!